
Zápis z 6. zasedání zastupitelstva Obce Lipník konaného dne 17.1.2023 v budově Obecního 

úřadu v Lipníku v 18:00 hodin. 

 

Přítomni: Petr Adam, Marta Mašejová, Ludmila Mrňová, Pavel Nedvědický, Zdeněk Obůrka, 

Petr Sameš, Pavel Svoboda, Tereza Tomková 

Omluveni: Jiří Pacas 

Hosté:  nikdo 

Zahájení zasedání: 18:00 hod. 

Ukončení zasedání: 19:30 hod. 

1. Zahájení,  prezence 

Starosta zahájil jednání v 18:00 hod. a přivítal všechny přítomné v počtu 8 zastupitelů. Starosta 

konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je přítomno 8 členů zastupitelstva. Starosta 

konstatoval, že jednání ZO je usnášeníschopné. 
 

2. Schválení ověřovatelů zápisu a schválení programu 

schválení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Zdeňka Obůrku a Pavla Svobodu. 

UZ 06/01/2023 

Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu pana Zdeňka Obůrku a Pavla Svobodu. 

Přítomno 8, pro 8 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

schválení programu 

Starosta dále seznámil členy ZO s navrženým programem. Žádné další návrhy na doplnění 

nebo změnu nepadly. Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu programu. 

1. Zahájení, prezence 

2. Schválení ověřovatelů zápisu a schválení programu 

3. Žádost o pozici správce KD a Havránku 

4. Analýza nákladů na odpadové hospodářství 

5. Informace o realizovaných a připravovaných investičních akcích a námětech k řešení 

a. Rekonstrukce křižovatky 

b. Výstavba a rekonstrukce chodníků  

c. Výstavba kanalizace v průmyslové zóně 

d. Realizace povrchu víceúčelového hřiště 

e. Optimalizace vytápění KD 

f. Zázemí pro sportovní činnost v Havránku  



g. Varianty řešení dopravy na místní komunikaci u školy a školky 

h. Optimalizace veřejného osvětlení  

i. Podlaha v kmenové třídě školy a ostatní úpravy 

j. Ostatní záměry 

6. Plán tvorby strategického dokumentu obce 

7. Plánované kulturní akce 

a. Vítání občánků 

b. Košt slivovice a pomazánek 

c. Setkání rodáků 

8. Doručená pošta 

9. Různé - rozprava 

10.  Závěr 

UZ 06/02/2023 

Návrh usnesení: ZO schvaluje program jednání. 

Přítomno 8, pro 8 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

3. Žádost o pozici správce KD a Havránku 

Na obecní úřad byla doručena žádost pana Romana Králíka o pozici správce KD a areálu 

Havránek. 

Činnost správy uvedených nemovitostí zajišťuje komise stavební a správy majetku, z tohoto 

důvodu není možné řešené žádosti vyhovět. 

4. Analýza nákladů na odpadové hospodářství 

S ohledem na úpravu cen ze strany společnosti ESKO-T pověřuje ZO finanční výbor 

zpracováním finanční analýzy při nakládání s odpady za rok 2022, zpracováním nákladové 

predikce na rok 2023 při zachování objemu odpadů jako v roce 2022. 

V rámci podkladů byly předány ceníky ESKO-T a analýza zpracovaná v roce 2018 při posledních 

změnách úhrad za odpady. Faktury jsou připraveny k vyzvednutí u účetní obce. 

UZ 06/03/2023 

Návrh usnesení: ZO pověřuje finanční výbor zpracováním finanční analýzy při nakládání s 

odpady za rok 2022, zpracováním nákladové predikce na rok 2023. 

Přítomno 8, pro 8 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

5. Informace o realizovaných a připravovaných investičních akcích a námětech k řešení 

a. Rekonstrukce křižovatky 

Bez změn, koncem ledna proběhne koordinační schůzka ohledně harmonogramu stavby 

v roce 2023. 



b. Výstavba a rekonstrukce chodníků  

Přílohou podkladů k ZO byl návrh zadávací dokumentace pro vyhlášení výběrového řízení na 

dodavatele navazujících částí chodníků. Členové ZO nemají k tomuto návrhu výhrady. Starosta 

zajistí vyhlášení zakázky. Cena za administraci veřejné zakázky bude dle předložené nabídky 

ve výši 21.000,- bez DPH (25.410,- včetně DPH) 

c. Výstavba kanalizace v průmyslové zóně 

Od minulého ZO se nepodařilo zajistit další nabídku na projekční práce, a to především 

z důvodu časových kapacit projektantů.  

UZ 06/03/2023 

Návrh usnesení: ZO pověřuje starostu podpisem smlouvy na zpracování PD a inženýrskou 

činnost na projekt „Dobudování inženýrských sítí a místní komunikace v průmyslové zóně“ se 

společností Silniční a vodohospodářská projekce s.r.o. za cenu 395.000 Kč. 

Přítomno 8, pro 8 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

d. Realizace povrchu víceúčelového hřiště 

Bez změny 

e. Optimalizace vytápění KD 

Bez změny 

f. Zázemí pro sportovní činnost v Havránku  

Při obhlídce uvažovaného místa výstavby bylo zjištěno, že budovu není možné umístit na 

uvažovaném místě z důvodu kolize se zatrubněním potokem. Nabízí se varianta prodloužení 

budovy stávajícího srubu směrem ke vjezdu do areálu a jeho posunutí dále. Na příštím ZO 

Pavel Svoboda za SDH Lipník a Zdeněk Obůrka za příslušnou komisi navrhnou nové umístnění 

budovy. 

g. Varianty řešení dopravy na místní komunikaci u školy a školky 

Byl osloven projektant Rostislav Beneš, tento se z časových důvodu na obhlídku místa s cílem 

podat nabídku na projekční práce dosud nedostavil. Schůzka je domluvená na druhou polovinu 

ledna. Úkol na zajištění nabídky k odsouhlasení trvá. 

h. Optimalizace veřejného osvětlení  

S ohledem na předpokládanou cenu řešení prostřednictvím dodavatelů sofistikovaných řešení 

s podporou dotace, kdy je předpoklad spolufinancování obce ve výši cca 500.000 Kč, navrhuje 

starosta řešení prostřednictvím pořízení LED svítidel. Do příštího ZO starosta zajistí instalaci 

jednoho svítidla pro posouzení svítivosti a Petr Adam zajistí nabídku na realizaci výměny všech 

nevyhovujících svítidel v obci.  



a) Nabídku na výměnu všech svítidel v obci (s výjimkou stávajících LED) 

Zároveň starosta navrhuje podání žádosti do programu Obnova venkova Vysočiny 2023, kde 

bude zajištěno kofinancování ze strany Kraje Vysočiny ve výši 150.000 Kč. 

i. Podlaha v kmenové třídě školy a ostatní úpravy 

Při návštěvě školy bylo identifkováno několik problémů k řešení, nejzásadnější je řešení 

podlahy v kmenové třídě. Proběhla schůzka s projektantem Jiřím Dvořákem, který zajistí 

zpracování nabídky pro projekční práce včetně řešení rekuperace ve škole. 

j. Ostatní záměry 

Tělocvična ve škole – bez změn. Starosta svolá schůzku k této problematice. 

6. Plán tvorby strategického dokumentu obce 

Zájem ze strany zastupitelů o tvorbu takového dokumentu je mizivý, starosta tedy navrhuje 

sestavení zásobníku investičních a neinvestičních záměrů, se kterým bude dále pracováno. 

7. Plánované kulturní akce 

a) Vítání občánků 

b) Košt slivovice a pomazánek 

K uvedeným je ze strany kulturní komise zajištěné vše potřebné.  

c) Setkání rodáků 

Termín setkání seniorů v Dolních Vilémovicích bude pravděpodobně 28.10.2023. 

Termín pro setkání rodáků je stanoven na 7.10.2023. Kulturní komise do příštího ZO 

představí návrh programu akce. 

Předsedkyně kulturní komise informovala o přípravách Obecního plesu. Stejně jako v minulých 

letech bude obec financovat v částce 10-12 tis. hlavní ceny do velké tomboly. Do malé tomboly 

bude obec zajišťovat vepře na balíčky. Vepře zajistí místostarosta 

8. Doručená pošta 

Zastupitelé byli seznámeni s doručenou poštou.  

Byla doručena žádost o souhlas s umístěním tabulky Drnka a.s. S ohledem na to, že taková 

společnost dle veřejných rejstříku neexistuje, není možné této žádosti vyhovět.  

9. Různé - rozprava 

10.  Závěr 

 

Zápis vyhotoven 19.1.2023 

 



 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Zdeněk Obůrka 

 

Pavel Svoboda 


